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De gemeente biedt het ophalen van grof vuil aan huis aan als onderdeel van de dienstverlening. We 
zijn hier positief over, maar constateren dat de uitvoering wel erg beperkt wordt vormgegeven. 
Afspraken zijn pas voor over 2 of 3 weken te maken en ook dan maar op één dag per week (die per 
wijk verschilt).  
Bij ondergrondse containers, waar we vorige week in de commissie al uitgebreid over spraken, staat 
nu vaak grof vuil op straat.  
 
Het doel van de inzameling is vervuiling op straat en het dumpen van afval te voorkomen. Wanneer 
mensen gestimuleerd kunnen worden zelf hun grofvuil weg te brengen is dat mooi, maar de huidige 
dienstverlening voor mensen die grofvuil willen laten ophalen is echt te beperkt. In de eerste plaats 
omdat je vaak niet zover vooruit kunt plannen en omdat grofvuil de neiging heeft niet makkelijk in 
een hoekje van de keuken te passen terwijl je 3 weken wacht op de gemeente. 
 
De vragenstellers zijn daarom van mening dat er een betere, snellere en meer flexibele 
dienstverlening voor het ophalen van grofvuil nodig is om het dumpen van grof vuil op straat te 
voorkomen. Wij denken hierbij aan het kunnen maken van afspraken voor het ophalen van grofvuil 
op korte termijn en op meerdere dagen in de week. 
 
Daarom de volgende vragen: 

1. Waarom biedt het college maar zo’n beperkte dienstverlening bij het ophalen van grofvuil? Is 
dat een bewuste beleidskeuze of een gevolg van beperkte middelen?  

2. Is het college bereid de uitvoering aan te passen om sneller en flexibeler te kunnen reageren 
op bewoners die grofvuil kwijt moeten?  
Zo ja, op welke manier en binnen welke termijn past het college de dienstverlening aan?  
Zo nee, waarom niet? 

 
 
 


